
 

 

Αθήνα, 25 Νοεμβρίου 2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς: τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

Θέμα: Σε απόγνωση οι αγρότες της Νάξου λόγω της παρατεταμένης 

ανομβρίας 

Σύμφωνα με δημοσιεύματα, οι αγρότες της Νάξου αντιμετωπίζουν σοβαρά 

προβλήματα από την ανομβρία και βρίσκονται σε απόγνωση. 

Συγκεκριμένα, η παρατεταμένη ανομβρία που παρατηρείται σε όλες σχεδόν 

τις περιοχές αποτελεί ό,τι χειρότερο θα μπορούσε να συμβεί αυτή την περίοδο 

στον αγροτικό κόσμο. Όσον αφορά τους πατατοπαραγωγούς, όσοι τόλμησαν 

να φυτέψουν μέσα στον Σεπτέμβριο και τον Οκτώβριο, το μόνο σίγουρο είναι 

ότι δεν θα έχουν ικανοποιητικά αποτελέσματα αφού εκτός από την ανομβρία 

οι καλλιέργειες «χτυπήθηκαν» και από τους ισχυρούς βοριάδες. 

Ένα ακόμα σημαντικό πρόβλημα που ήρθε να προστεθεί στα παραπάνω είναι 

η υψηλή περιεκτικότητα σε άλατα σε πολλά πηγάδια από τα οποία αντλούν 

νερό για πότισμα οι αγρότες, κάτι που σημαίνει ότι το (όποιο) νερό βρίσκεται 

εντός αυτών έχει υφαλμυρίσει (έχει εισχωρήσει θάλασσα), ενώ και το φράγμα 

της Φανερωμένης έχει ελάχιστο νερό, με τις εργασίες για την ολοκλήρωση 

των εργασιών στο νέο φράγμα του Τσικαλαριού να έχουν βαλτώσει για ακόμα 

μία φορά, χωρίς να έχουν εκπονηθεί μελέτες ή να υπάρχει σχετική 

χρηματοδότηση για δίκτυα άρδευσης. 

Κατόπιν των παραπάνω, 

Ερωτάται ο κος Υπουργός: 

1. Γνωρίζει τα  προβλήματα που αντιμετωπίζουν οι αγρότες της Νάξου 

λόγω της παρατεταμένης ανομβρίας; 

2. Ποιά άμεσα θα ληφθούν για τους πατατοπαραγωγούς και τους 

υπόλοιπους καλλιεργητές; 

3. Προβλέπεται η ενίσχυση των παραγωγών βάσει της ζημιάς που 

έχουν υποστεί και αν ναι εντός ποίου χρονοδιαγράμματος και τι 

ποσό προβλέπεται ανά στρέμμα; 
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4. Για ποιο λόγο οι εργασίες για την ολοκλήρωση των εργασιών στο 

νέο φράγμα του Τσικαλαριού δεν έχουν προχωρήσει; Γιατί δεν 

έχουν εκπονηθεί μελέτες και δεν υπάρχει σχετική χρηματοδότηση 

για τα δίκτυα άρδευσης; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 Φωτεινή Μπακαδήμα 




